

1. 鑒於最近香港社會環境不穩定，為顧及教友需要，本年度小堂聖誕節彌撒時間安排如下：

子夜彌撒 (12 月 24 日)

-晚上 6:30，舉行中文子夜彌撒

-晚上 8:00，舉行英文子夜彌撒

聖誕節彌撒 (12 月 25 日)

彌撒時間如同主日安排：

即上午 9:00 (廣東話)、10:30 (英文) 及 11:45 (普通話)

12 月 24 日當天，若社會環境出現不穩定情況，小堂將會在當日下午 4:00 正，透過「小堂網站」及「小堂“WhatsApp”廣播」公佈有關彌撒安排。敬請各位弟兄姊妹留意；

2. 12 月 25 日聖誕節，9:00 廣東話彌撒後及 10:30 英文彌撒後，於學校停車場旁有蓋走廊，將有簡單慶祝聖誕茶會，歡迎各位弟兄姊妹於彌撒後蒞臨參與。

上述所有報告事項，已張貼於聖堂辦公室報告板及聖堂網站

Chapel Announcement

22/12/2019

1. Due to unpredictable safety concerns, schedule of mass on Christmas Eve (24th December) is as follows:

Chinese mass at 6:30pm

English mass at 8:00pm

Christmas Day mass (25th December) is scheduled as usual:

Chinese mass at 9:00am

English mass at 10:30am

Putonghua mass at 11:45am

Any change of schedule on 24th December due to an unpredictable situation will be announced through the chapel website or the whats app broadcast group by 4:00pm that day.

2. In order to share the joy of Christmas, there will be tea gatherings after the Chinese mass and the English mass on Christmas Day in the corridor of the Wah Yan Carpark. All are welcome

The above announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website.

End of chapel announcement.